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Tekke köyünde binlerce balık ölümü ile Karşıyaka tabiat parkının hemen
üstüne yeni hastane binasını yapımı nedeniyle  çıkan hafriyatın dökülmesi
geçtiğimiz hafta Gümüşhane’nin gündemiydi.
Tekke köyünde binlerce balık ölümünü haber yapmak için bu bölgeye bizzat
gittik. Balık ölümlerini yerinde görme imkanımız  oldu. Gerçekten binlerce
balık suyun üzerinde veya dere yatağında ölü olarak yüzüyor!.. Haberimizi
yaptık. Dünkü gün itibariyle Gümüşhane’de bir internet sitesinde balık ölümleri
ile bir açıklama yayınlandı. Açıklamada,”Balık ölümlerine neden olarak, “Suyun
Bulanık olması” gösterildi. Açıklamayı yapanın ismi olmadığı için sonuçları ne
şekilde ve hangi bulgularla yazıldığını çözemedik.. Lakin balık ölümlerinin
sebebi Suyun bulanıklığıymış!.
Gümüşhane’de  Harşit çayı üzerinde iki adet barajımız var. Kelkit
ovasında da onlarca göletimiz  var. Bu alanlarda balık yavrusu atarak, balık
sayısını çoğaltmaya çalışıyoruz. Her bahar aylarında ve sonbaharda bölgeye
yağmur yağması nedeniyle derelerimiz çamur akıyor. Akan derelerin getirdiği
sular ise hem göletlere hem de barajlara doluyor. Özellikle Torul barajı ve
Kürtün barajları bu çamurlu sulardan nasibini alıyor. Lakin biz bu güne kadar
çamurlu ve bulanık sudan balık öldüğüne şahit olmadık ve bu şekilde bir haberde
yazmadık. Şimdi soruyoruz; “Derelerin bulanmadığı hangi ırmak vardır. Bu
ırmaklarda hiç balık ölümüne siz şahit oldunuz mu? Böyle saçma sapan bir
mazeret olabilir mi? Balık ölümlerinin sebebini Gümüşhane halkına
yetkililerimiz açıklamalıdır. Sudan bahanelerle bu ölümlerin sebebi
gizlenmemelidir. Tekke ve civarında yüzlerce insan tarımcılıkla uğraşıyor. Bu
insanları sağlığı ve ekmeği ile kimse oynamamalıdır. OSB ve Pirahmet kavşağında
yapılmakta olan köprü inşaatı nedeniyle ölümlerin gerçekleştiği söyleniyor.
Gerçekten böyle midir? Bu sebep bulunarak insanlarımız rahatlatılmalıdır.
Ölümlerin
olduğu alan belli, su sadece bu alan damı bulanmıştır? Yağmur 1 km bir alanda
yağarak mı burayı bulandırmış ve balık ölümlerine neden olmuştur? Bizim
aklımızla kimse oynamasın…Gerekirse herkes hesabını versin!…
Diğer bir hususumuz, yeni hastane yapımı nedeniyle 2015 yılında bitirilerek bir
türlü hizmete açamadığımız yeni hastane binası inşaatında olan heyelan…Yeni
hastane binasının olduğu alanın yetkililer ve ortaya çıkan verilerle kaydığı
ispatlandı. Bu nedenle bu  alanda diyafram duvar için inşaat çalışmaları
başladı. Diyafram duvarı yapmak ve hastaneye baskı yapmaması nedeniyle bu
alandaki toprak boşaltılıyor. Boşaltılan toprakta daha önceden açıklanan
Akçakale’de ki hafriyat döküm alanına değil de hemen inşaatın yakınında bir
alana dökülüyor. Öncelikle bunun sorgulanması  gerekiyor. Müteahhit firması mı
kollanıyor? Müteahhit firması zarar ediyorsa, neden ihaleye ucuz fiyat vererek
almıştır? Neden hafriyat döküm alanı olan Akçakale köyünde ki alana herkes
hafriyat dökerken bu firma  başımızın üstüne hafriyat dökmektedir? Burada olası
bir yağmurda boş olan bu toprak nereye gelecektir. Bunun bir açıklaması var
mıdır? Devam edelim .  Hastanenin etrafı boşaltılırken bir insanımız taş vurması
nedeniyle hayatını kaybetti. Şimdi Karşıyaka’nın üstüne dökülen hafriyat
nedeniyle gelen kaya parçalarından bir evimiz zarar gördü. Bir kaya parçası da
ana yola düştü. Allah verdiğinden kimseye çarpmadı. Bundan da yetkililerimiz
ders çıkardı mı? Uzun zamandır yaşadığımız ve havasını soluduğumuz bu şehrin
dertleriyle dertleniyoruz. Şehir için sahipsiz yakıştırması yapılıyor. Gerçekten
bu şehrin sahibi var mı? Bir açıklama yaparak insanımızı rahatlatacaklar mı?
Yoksa “Aynı tas aynı hamam söylemi “devam edecek mi?  Biz  bu saatten sonra
söyleyecek bir şey bulamıyoruz… Kayıt altına almaktan başka…
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